
                    

Förbundsstyrelsen - Protokoll Nr 5/2024 
Datum söndagen den 16/6–2024 
Tid Kl. 09.00–12.00 
Plats Bosön 
Närvarande Fredrik Gundmark, Frej Levin, Kirsi Höglund, Maria Weise, Nicole Kaiser, 

Annica Jara Cofré, Tobias Back, Erik Gahnertz och Luiz Fernandes. 
Adjungerade Mona Lundkvist, Jonathan Broberg, Magnus Ledin. 

 
1. Dagordningen 
Dagordningen godkänns 

 
2. Mötessekreterare 
Till mötessekreterare utses Mona Lundkvist 

 
3. Justerares 
Till justerare utses Frej Levin 

 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll justerades av Kirsi Höglund.  

Förbundsstyrelsen beslutar att: godkänna protokoll FS-4 och lägga det till handlingarna. 
 
Rapporter  
5. Styrelsens arbete 
Frej Levin berättade att utbildningskommittén har haft årsplanering, de har sett över rutiner 
och fastställt ett bättre årshjul där de utgått ifrån kansliets belastning. De har planerat 
utbildningar på årsbasis, för att ha bättre framförhållning. Vi är i behov av att erbjuda fler  
steg-1 utbildningar. Frej önskar också att vi behöver en bättre kommunikation kring vart 
medlemmarna hittar utbildningar.  
 
Nicole Kaiser var på EU-rättsligt seminarium som RF anordnade angående konkurrensregler, 
De tog upp två EU-case som exempel European Super League, där fyra stora lag gjort en egen 
liga. Det pratades om fri rörlighet, för vilket land och för vilket lag som utövare får tävla. 
Däremot har arrangören rätt att bestämma vilka som får delta i deras evenemang Mona 
Lundkvist berättade om armsport och deras utmaningar med internationella mästerskap.  
 
6. Ekonomi 
Maria Wiese går igenom ekonomin.  
 
7. Kanslirapport  
Förbundsstyrelsen tar del av den sammanställda rapporten om kansliets pågående arbete. 
 
 
 



8. Inval och utträde 
Förbundsstyrelsen noterar att följande föreningar blivit invalda: 
Aikido Malmö Meiseikai IF   
Checkmat Sandby IF  
CT Kampsportsklubb  
Family Kyokushin Karateklubb  
Fight Club Lund IF 
Ju-Jutsu Kai Köping IF  
Kampsportsföreningen Spirit Fritsla  
Kampsportshuset Sportklubb  
Limhamns Kampsportsklubb  
Oaklake Fightclub IF  
Pegla Jiu-Jitsu förening  
Premium Training Center IF  
Seiryoku Zenyo Judo  
Skee Idrottsförening 
Stockholms Krav Maga Klubb  
Trelleborgs Grappling Sällskap  
Uppsala Armbrytning IF  
Viby Kampsport Klubb  
Västerås Shootoklubb  
Wing Chun Katrineholm IF  
Älvsborgs Armbrytarklubb  
Östersunds Filipino Martial Arts Klubb 

 
Förbundsstyrelsen noterar att följande föreningar har utträtt: 
AGN Kraftsportsklubb  
Alnö Aikidoklubb  
Föreningen Alva Muay Thai Academy  
Föreningen Asiatiska Motions Akademin       
Föreningen REAGL Capoeira Göteborg 
Idrotts- och Kulturföreningen Brasil Arte Cultural   
Katrineholms Jiujitsuclub  
Landskrona Kempoförening  
Stockholm Allstyle IF  
Svenneby Aikidoklubb 
 

9. Uteslutningar  
Efter det beslut som togs via Per Capsulam har vissa justeringar gjorts. Styrelsen har nu fått en 
uppdaterad lista på uteslutningar. 

Förbundsstyrelsen noterar att följande föreningar blivit uteslutna: 
Aurelian Tigers Sällskap 
Dynamix Herrljunga Förening 
Escrima/Kali Academy Norrtälje FC 
Föreningen Grottan Helsingborg Dojo % Aktivitetsplats 
Grappling Resistance IF 
Griffin Kampsportförening 
GRIT Factory IF 



Halmstad MMA IF 
Hjärups Budoklubb 
IF Uppsala jujutsu och självförsvar 
Ludvika MMA Center IF 
Nacka Aikidoklubb Mikoto 
Snow Kampsportsförening 
IF Saario Academy Mora 
Köping Martial Arts IF 

 
10. Verksamhetsplanen 
Arbete pågår enligt verksamhetsplanen.  

 
Diskussion och beslutspunkter 
 
11. Utbildning medicinska kommittén  
Vi fick en förfrågan från medicinska kommittén om förslag på en utbildning för tävlingsläkare 
eller annan medicinsk personal på tävling. Styrelsen diskuterade och det uppkom frågor: Hur 
ska det funka praktiskt? Kan det bli ett hinder att medicinsk personal ställer upp på tävling om 
de måste vara certifierade? Vad händer om en medicinsk personal blir sjuk och en ersättare 
kommer in sent, måste tävlingen ställas in då? Medicinska kompetensen finns redan hos den 
medicinska personalen, vad ska utbildningen innehålla och hur skulle det se ut i praktiken? Vad 
är omfattningen, är det två helger eller några timmar? Bör vi också införa regler om att det ska 
vara fler medicinsk personal beroende på hur många som tävlar? Ha med oss det nästa gång 
vi söker bidrag från RF inom ramen för trygg och säker idrott.  
Förbundsstyrelsen beslutar att: de ställer sig lite positiva till förslaget och ser behovet men det 
öppnade upp för fler frågor och bjuder gärna in Sofia Göthe till nästa möte. Mona Lundkvist 
får i uppdrag att bjuda in Sofia och bifoga de olika frågeställningarna till henne.  

 
12. Jujutsufederationens årsmöte 
Frågan är hanterad och styrelsen har fortsatt förtroende i uppgifter som angår 
ekonomihanteringen inom SB&K. 
 
13. Brainsafe – App 
Styrelsen diskuterade tjänsten som Brainsafe tillhandahåller.  

Förbundsstyrelsen beslutar att: inte gå vidare med Brainsafe-appen för aktiva. Vi ser inte ett 
behov just nu utan behöver angripa hjärskakningsfrågan på annat sätt. Mona Lundkvist 
kollar med Brainsafe om de kan tillhandahålla en rabattkod om vi tipsar om appen.  

 
14. Riksidrottsforum 
RIF äger rum 8–10 november.  

Förbundsstyrelsen beslutar att: SB&K kommer att skicka delegater till RIF. 
 
 
 
 
 
 
 



 
15. Regler för tävling transpersoner  
Nya lagen. 

Förbundsstyrelsen beslutar att: SB&K behöver tillsätta en arbetsgrupp med olika typer av 
personer. Sondera vilka personer som kan tänkas kunna ingå i en sån arbetsgrupp, Mona 
Lundkvist får i uppdrag att kolla med RF vad de har för information om detta. Fredrik 
Gundmark får i uppdrag att kolla med de andra kampsportsförbunden hur de har gjort.  

 
16. Stadgar SDF Nedre Norr  
Förbundets distrikt Nedre Norr beslutade vid sitt årsmöte att anta uppdaterade stadgar. 

Förbundsstyrelsen beslutar att:  
- godkänna de av SDF-mötet antagna stadgeändringarna 
- noterar att ändring av SDF:s namn innebär behov av ändring i SB&K:s stadgar, dvs. Att en 

proposition gällande detta ska upp på stämman 2025. 
 
Per capsulam beslut 
 
17. Uteslutningar 

Förbundsstyrelsen konfirmerar beslut som tagits tidigare i Teamsgruppen: om att utesluta 
föreningar som uteblivit med betalning av medlemsavgiften.    

 
18. Föredragande disciplinnämnd  

Förbundsstyrelsen konfirmerar beslut som tagits tidigare i Teamsgruppen: om att avsluta 
uppdraget för att sedan utreda hur det ska bli framöver. 

 
19. Elitstöd 2024 

Förbundsstyrelsen konfirmerar beslut som tagits tidigare i Teamsgruppen: om att godkänna 
förslaget på fördelningen av landslagsstöd. UF ska senast 2025-12-31 ha fullgjort sina 
åtaganden enligt överenskommelse med elitkommittén för att inte få en lägre andel av totalt 
stöd vid nästa utbetalning. Ytterligare elitstöd kan komma att delas ut under 2025. 

 

Övriga frågor 
Inga övriga frågor 
 
Kommande styrelsemöten 

3 september, kl.18.00 via Teams 
29 oktober, kl.18.00 via Teams 
7 december, kl.14.00 med efterföljande julbord 
21 januari 2025, kl.18.00 via Teams 
11 mars 2025, kl.18.00 via Teams 
25 april 2025, kl.17.00, återkommer om plats 
26 april 2025 årsmöte. 
 
 
 

 

 

 



 

 

Mötesordförande 
 
 
 

Fredrik Gundmark 
 
 

 
Vid protokollet Justerare 

 
 
  

Mona Lundkvist          Frej Levin 

 


